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Lohjan Pallon B1-joukkueen vanhempainpalaveri 

 

 

Paikalla: Kersti Reimann, Tarja Pentikäinen, Tommi Korkiakoski, Jari Palin, Sari Keltamäki, Reijo Joenniemi, 

Sami Heikkinen, Kari Leivo, Sari Tuomikoski, Panu Mäkelä, Mika Harmanen, Mikko Kauranen ja Niko 

Mellanen 

 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT: 

1. Joukkueen tilin tilanne ja tilin sulkeminen 

2. Joukkueen lopettaminen 

3. Muut asiat 

 

 

1. JOUKKUEEN TILIN TILANNE JA TILIN SULKEMINEN 

Joukkueen tilin tilanne: €2510 

 

Tulossa lokakuussa   Tulevat maksut 

€1900  kk-maksut  €675 seuran toimintamaksu 

€200   buffa  €475 Taxiline: Turun pelimatka 

 

 

Näin ollen marraskuun, kun uusi kausi alkaa tilillä olisi €3460. 

 

Käytiin keskustelu, mitä tilin kanssa tehdään ja päätettiin: 

B1-joukkueen tili muuttuu uuden kauden alusta alkaen A-junioreiden tiliksi.  

 

Rahastonhoitaja pitää huolen yhdessä seuran kanssa, että nykyinen A-junioreiden tili suljetaan 

31.12.2020 ja sille maksetut pelaajamaksut 1.11.2020-31.12.2020 siirretään nykyiselle B1-

joukkueen tilille. 2001 ja 2002 syntyneitä pelaajia jää ensi vuoden A-juniorijoukkueeseen vain 

muutamia.  B1-joukkueen tili jatkuu 1.1.2021 alkaen A-junioreiden tilinä. Tämän on oltava 

läpinäkyvää ja seura auttaa nykyisen A-juniorijoukkueen tilin kanssa. 

 

Nykyisellä A-juniorijoukkueen tilillä on noin €500 seurasihteerin mukaan. Uusia menoja ei ole 

tulossa. 

 



 

2. B1-JUNIORIJOUKKUEEN LOPETTAMINEN 

Joukkueen pelaajat, kahta lukuun ottamatta, ovat syntyneet vuonna 2003. Tämä tarkoittaa sitä, 

että pelaajat siirtyvät ikänsä vuoksi ensi vuodeksi A-juniorijoukkueeseen. Päätettiin yksimielisesti, 

että B1-joukkue lopetetaan.  

 

 

3. MUUT ASIAT 

- A-junioreiden valmennus 

a. Seuran puheenjohtaja on keskustellut asiasta Jan Pajusen ja Mikko Kaurasen kanssa. 

Hänen ehdotuksensa oli ollut, että Jan Pajunen toimisi vastuuvalmentajana ja Mikko 

Kauranen valmentajana joukkueessa. Jan Pajusella on EUFA:n A-valmennuskoulutus. 

  

Kokouksessa tämä herätti vilkasta keskustelua ja vanhemmat pyysivät viemään oman 

kantansa seuran johtokuntaan. Kanta oli, että Mikko Kaurasen on oltava joukkueen 

valmentaja tai joukkueesta olisi lähdössä/lopettamassa pelaajia.  

 

Myös Mikko Kauranen ilmoitti, ettei olisi kiinnostunut valmentajan paikasta, vaan 

ainoastaan vastuuvalmentajan tehtävästä A-junioreissa. Joukkueenjohtaja lupasi viedä 

asian seuran puheenjohtajan sekä johtokunnan tiedoksi. 

 

b. MUUTOSVAADE: KORKIAKOSKI & HARMANEN: Osa vanhemmista esitti näkemyksensä 

asiattomista kommenteista tämän kauden A-juniorijoukkueen valmentajan Jan Pajusen 

toimesta sekä suorista kontakteista pelaajiin viestein varmistaen onko pelaaja tulossa 

pelaamaan vaiko ei.  

 

c. Vanhemmat esittivät näkemyksiä B1-joukkueen poikien huonosta kohtelusta, vaikka 

osa kävi pelaamassa sekä A-junioreiden että miesten edustusjoukkueen pelejä. Pojat 

eivät saaneet kiitosta tai kunnioitusta edustusjoukkueen ja/tai A-juniorijoukkueen 

valmennusryhmältä. 

 

- Informatiivinen vanhempainpalaveri    

A-juniorijoukkueessa ei järjestetä enää vanhempainpalavereita, kuten nuoremmissa 

ikäluokissa, koska pojat ovat kauden aikana jo täysi-ikäisiä. Vanhemmat halusivat, että seura 

järjestää informatiivisen vanhempainpalaverin pelaajapalaverin tapaan. Vien asian seuran 

johtokuntaan. Informoin seuran puheenjohtajaa tästä heti kokouksen jälkeen.   


